
 
Protokoll för kommundelsråd Lannaskede-Myresjö 2023-10-26  

Närvarande: Bruna Pilåsen, Ann-Britt Danvall, Jan-Erik Aspegren, Donald Påhlsson  

Frånvarande: Anita Fagerholm  

Från Vetlanda kommun: Elin Bexell och Björn Wiberg  

1. Ordförande hälsade alla välkomna till mötet. 

2. Förslag till fördelning av landsbyggdsinvestering diskuterades. Det finns 5 förslag 

inlämnade, totalt 250 000 kronor finns att fördela, följande pengar är enligt ansökan: 

 

LIF skidor Grill plats       25 000: - 

Lannaskede Hembygsförening - Historiska bilder i Landsbro  30 000: - 

Myresjö IF - Träningsutrustning      100 000: - 

LIF fotboll- Utegym       250 000: - 

Odonata- Aktivitetspark      500 000: - 

3.Vi har lagt följande förslag till fördelning 

LIF skidor Grillplats       15 000: - 

Lannaskede hembydsförening      15 000: -  

Myresjö IF        70 000: -  

LIF fotboll        60 000: - 

Odonata Livs AB       90 000: -  

Totalt:        250 000: - 

 

4.Elin Bexell undersöker om de olika objekten kommer att slutföras efter dessa förslag till 

fördelning? Om inte måste pengar fördelas ut till andra. 

5. Gamla Boro kontoret står idag och drar kostnader, men är utan intäkter, bör säljas, hyras ut 

eller annan åtgärd! 

6. Enligt tidigare protokoll diskuterades Kringelund, bron över Linneån och asfaltering av gamla 

återvinningen på Bykrogen, återkommer om detta. 

7. Finns ett förslag från Myresjö, med belysning på cykel och gångvägen från lekparken till 

pumpstationen och från lekparken till Nunnevägen. 

8. Mötet avslutades med fika 
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Ordförande:    Sekreterare: 

Justerare    Jan-Erik Aspegren    

Bruno Pilåsen  

 

 


